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家長通告 2023-2024/080 

校內職業探索活動小組 
 

敬啟者： 

 

為了幫助同學認識不同的職業，啟發他們思考自身興趣、學習事業所需的知識、技能及

態度，以裝備他們的職場能力，及早規劃生涯和事業發展。學生支援組聯同生涯規劃組舉辦

「校內職業探索活動」小組。活動詳情如下： 

 

日期： 2024 年 1 月 26 日、2月 2日、2月 23 日、3月 15 日、3月 22 日(星期五) 

時間： 16:15-18:15 

地點： 本校 304 室及 305 室 

費用： 全免 

備註： 必須穿著整齊的校服或體育服； 

 

如有查詢，請致電 2461 1555 與李偉誠主任或張海倫小姐聯絡。 

 

此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二三年十二月七日 

http://www.jcctm.edu.hk/
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Parents Circular  

2023-2024/080 

School Career Exploration Activity Group 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

To help students understand different professions, inspire them to reflect on their own interests, 

acquire the knowledge, skills, and attitudes needed for their careers, and equip them with workplace 

capabilities for career and professional development planning, the Student Support Team and Life 

and Career Planning Team is jointly organising the 'School Career Exploration Activity Group.'  

 

Details of the activity are as follows: 

 

Date: 26 January 2023, 2 February 2023, 23 February 2023, 15 March 2023, 22 March 

2023(Friday) 

Time: 16:15-18:15 

Venue: Room 304 and 305 

Fee: Free of Charge 

Remarks: Students must wear full and neat school uniform of P.E. uniform. 

 

 

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact Mr Lee Wai Sing or Ms Cheung 

Hoi Lun via 2461 1555. 

 

 

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

http://www.jcctm.edu.hk/

